

《单词百科:Recommendations是什么意思?Recommendations怎么发音?Recommendations的解释和用法》

英语单词Recommendations是什么意思?Recommendations怎么读?Recommendations怎么发音?大哲网为您整理了Recommendations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Recommendations怎么读

Recommendations的读音:[,r k m n'de n]

Recommendations的意思

1、n.推荐(recommendation的名词复数);推荐信;正式建议;提议;

Recommendations的双语例句

1、The design of the breakwater was based on the recommendations of an engineering study.

这道防浪堤的设计是建立在工程学研究建议的基础上的。

2、Other recommendations relate to the details of how such data is stored.

其他建议涉及此类信息储存方面的一些细节。

3、The board completely disregarded my recommendations.

董事会完全无视我的建议。

4、 Recommendations from two previous clients helped to establish her credibility.

两位以前的客户的推荐有助于确立她的诚信度。

5、 The report sets out strict inspection procedures to ensure that the recommendations are properly implemented.

报告规定了严格的检查程序，以确保建议得到切实执行。

6、 Finally — and I really ought to stop in a minute — I wish to make the following recommendations.

最后——我确实应该停一下——我想作以下推荐。

7、 Ministers are under no obligation to follow the committee's recommendations.

部长不必非得听从委员会的建议。

8、 The new ruling gives effect to the recommendations of the special committee.

这一新裁定使特别委员会的推荐生效。

9、 The committee's recommendations are unlikely to be made public.

委员会的建议不大可能公开。

10、 They saw him often, and to his other recommendations was now added that of general unreserve.

她们常常看到他,对他赞不绝口,又说他坦白爽直。

11、 He had expressed his sense of urgency about the need for dramatic new recommendations.

他表达了有必要提出激动人心的全新建议的迫切心情。

12、 The report goes on to make a number of recommendations to improve safety on aircraft.

该报告接着给出了一系列改善飞机安全性能的建议。

13、 Analysis and recommendations are presented in various problem areas by respective experts.

专家各自对不同的问题作了分析和研究.

14、 The recommendations of the committee were smothered up.

委员会的建议被扣压下来.

15、 Tu Wei-yueh laid before Wu Sun-fu a list of recommendations which he had prepared.

屠维岳 又接着说,拿出一张纸来放在吴荪甫面前.

以上是大哲网为您整理的Recommendations怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Recommendations的用法、Recommendations的释义、Recommendations的相关详情请点击 : <https://dict.dazhe5.cn/Recommendations>

